

# RAMI AL ALI

## Couture Autumn-Winter 2023-2024

*4th July 2023, Paris:* Rami Al Ali unveils his Autumn/Winter 2023-2024 Couture collection, drawing inspiration from the renowned French visual artist, Henri Matisse. Paying homage to the infamous cut-out era during the late 1940s, the designer explores the same ideals portrayed in Matisse's 'carving into colour' work, curating a vibrant narrative through his unique 30-piece collection.

Matisse's avant-garde design method of drawing with scissors inspires an approach that celebrates innovation and distinct expression. Capturing the essence of this extraordinary creativity, Al Ali embraces the full spectrum of possibilities to present his perspective of the connection between both colour and line, emotion and execution. Striking sculptural shapes and dynamic layering are fused with flowing lines and impeccable workmanship, emphasizing the distinguished design codes of the fashion house. Silhouettes dance between voluminous multi-layered skirts, tea-length mini-dresses, to sharply tailored jumpsuits, redefining the notion of contemporary femininity.

Luxurious fabrics and impeccable details form a flawless foundation for the outstanding collection, elevated further by the unmatched skill and artisanship of the Al Ali atelier. Delicate fabrics including taffeta, satin, and double-faced silks are incorporated with soft silk muslin, tulle, and tweed to reveal the perfect structural balance for each individual gown. Entwined in glimmers of ivory and adorned with touches of light vintage rose and delicate beadwork, the bride shines forth delivering a flawless perception that perfectly balances understated refinement with head-turning style. Transcending all the features of a signature Rami Al Ali couture design, handwoven embroidery motifs are delicately infused to curate one-of-a-kind creations that are illustrative of Al Ali's incredible vision.

A beautiful colour palette of jewel tones evokes a sophisticated sensibility, whilst the spectacular medley of distinctive silhouettes and architectural layering hints at the playful Matisse reference behind the collection. A lineup of teal, sky blue, and raspberry hues are effortlessly complemented with blush pink, ivory and champagne beige to provide a level of depth and a refined undertone.

With immaculate attention to detail that embodies the entirety of the couture collection, each one-of-a-kind creation reiterates the designer's reverence for exemplary craftsmanship and meticulous execution.

To discover further information about Rami Al Ali, please visit [www.ramialali.com](http://www.ramialali.com)

You can also follow the fashion house on [Instagram](#) and [Facebook](#).

For more information on the collection, please contact:

STATIONSERVICE

Raymond Cole

[raymond@stationservice.fr](mailto:raymond@stationservice.fr)

+33 1 42 21 36 36

# RAMI AL ALI

## Couture Automne-Hiver 2023-2024

Le 4 juillet 2023, Paris : Rami Al Ali dévoile sa collection Couture Automne/Hiver 2023-2024, en s'inspirant du célèbre artiste français Henri Matisse. Rendant hommage à la fameuse époque des découpes de la fin des années 1940, le créateur explore les mêmes idéaux que ceux décrits dans l'œuvre de Matisse, " sculptant dans la couleur ", en créant un récit vibrant à travers sa collection unique de 30 pièces.

La méthode de conception avant-gardiste de Matisse, qui consistait à dessiner avec des ciseaux, inspire une approche qui célèbre l'innovation et l'expression. Saisissant l'essence de cette extraordinaire créativité, Rami Al Ali embrasse tout le spectre des possibilités pour présenter son point de vue sur le lien entre la couleur et la ligne, l'émotion et l'exécution. Des formes sculpturales frappantes et des superpositions dynamiques sont fusionnées avec des lignes fluides et une fabrication impeccable, soulignant les codes de conception distinctifs de la maison de couture. Les silhouettes dansent sur des jupes volumineuses à plusieurs couches, sur des mini-robos ou des robes cocktail et sur des combinaisons bien taillées, redéfinissant la notion de féminité contemporaine.

Des tissus luxueux et des détails impeccables constituent la base de cette collection exceptionnelle, rehaussée par les compétences et le savoir-faire inégalés de l'atelier de Rami Al Ali. Des tissus délicats tels que le taffetas, le satin et les soies double face sont incorporés à des mousselines de soie, des tulles et du tweed pour révéler l'équilibre structurel parfait de chaque robe. Enchevêtrée dans des reflets d'ivoire et ornée de touches de rose léger et de perles délicates, la mariée brille de mille feux en offrant une perception impeccable qui équilibre parfaitement le raffinement discret et le style qui fait tourner les têtes. Transcendant toutes les caractéristiques d'un modèle de couture signé Rami Al Ali, les motifs de broderie tissés à la main sont travaillés avec soin pour créer des créations uniques qui illustrent l'incroyable vision de Rami Al Ali.

Une magnifique palette de couleurs dans des tonalités de pierres précieuses évoque une sensibilité sophistiquée, tandis que le spectaculaire mélange de silhouettes signatures et de superpositions architecturales fait allusion à la référence ludique de Matisse à l'origine de la collection. Une gamme de teintes vert d'eau, ciel et framboise est complétée par du rose blush, de l'ivoire et du champagne pour apporter un niveau de profondeur et une note raffinée.

Avec une attention toujours plus rigoureuse pour les détails qui incarne l'ensemble de la collection couture, chaque création unique réitère l'inclination du créateur pour un artisanat d'exception et une exécution méticuleuse.

Pour plus d'information sur Rami Al Ali, visitez le site internet [www.ramialali.com](http://www.ramialali.com)

Et suivez la maison sur [Instagram](#) and [Facebook](#).

Pour de plus amples informations, merci de contacter :

STATIONSERVICE

Raymond Cole

[raymond@stationservice.fr](mailto:raymond@stationservice.fr)

+33 1 42 21 36 36